
 

Gropens IF Styrelsemöte 
Datum: 25/4-24 

 

 

Martin öppnar mötet och går igenom dagordningen samt föregående protokoll.  

Fokus på Thaiboxningen under kvällens möte.  

Frågan om ungdomar i föreningen kan få träna på gymmet gratis kom upp, styrelsen 

vidhåller tidigare beslut om att sektionerna är separerade. 

Ett kreditkort på Snabbgrossen är beviljat och detta kan användas av hela föreningen.  

Sektionsrapporter: 

Gymmet: Medlemsantalet ökar med ca 2 nya varje vecka. Fortfarande mycket ungdomar 

som hör av sig, men relativt lugnt. Sektionen tittar på att köpa in en ny musikspelare.  

 

Innebandy: A-laget har träningsuppehåll. Dustin meddelar att han lägger målvaktshjälmen 

på hyllan pga. skada.  

Ett av ungdomslagen har varit iväg på cup och lyckades bra. Ett förslag på sammarbete med 

IBF i Örebro har inletts för att kunna ha lag i alla åldrar mellan ungdom och A-lag. 150 aktiva 

i sektionen var av 135 barn och ungdomar. Uteplanen kommer att fortsättas att fixas i 

ordning. Ett lag har haft en träning där. Planen används ofta även under skoltid samt kvällar 

och helger vilket är kul. Finns en plan på att köpa in och montera upp en kamera som kan 

sända matcher på internet. Mer fakta kring detta kommer längre fram. Det har köpts in 

flaggor som kommer säljas i kiosken. 

Flera lag hjälpte till att arrangera Örebro cupen där ersättningen fördelas i deras lagkassor 

samt en del till föreningen. Sektionen kollar upp belastingsregister på de nya tränarna.  

Närvarande: Martin Nilsson, Camilla Helldén, Kent 

Andersson, Tommy Stenberg, Dustin Appelros, Daniel 

Söderberg, Jörgen Overgaard 

BESLUT:  
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Bordtennis: Seriespelet är avslutat, men KM har spelats med Håkan Arvidsson som vinnare. 

Ungdomsgruppen tränar på fortfarande.  

 

Padel: Säsongen är avslutad och ny tremin drar igång i september/oktober.  

 

Kampsport: 12 aktiva melllan 8-15 år och vi tränar på tisdagar 17.30-18.30. Det är en bra 

grupp som utvecklas, därför har vi börjat med sparring och lite hårdare/tuffare träningar. 

Intresset för att starta en träningsgrupp finns och Tommy tittar på om det går att få till en 

tid för detta tillsammans med sin tränarkollega Robert. Inga stora utgifter i sektionen, men 

det kan behövas köpas in lite mer redskap om en vuxengrupp startas. Önskar förlängd 

träningstid med 30min. Martin och Daniel Söderberg kollar på detta.  

 

Tennis/Backarinken/skidor: Det planeras in en arbetshelg i Backa någon gång i sommar. 

Tennisplanen är fixad, dock behöver linjerna målas. Sektionen kollar upp detta.  

 

Mark och Byggnader: En lyckad arbetsdag genomfördes vid Rosengården i början av april. 

Ekonomi: Fortsatt stark ekonomi där gymmet är en stor bidragande del. Många bidrag har 

kommit in i kassan. 

Övrigt: 14 buntar sportlotter kvar att sälja.  

Gropafesten: Martin presenterar ett dokument med uppgifter om festen samt 

ansvarsområden. Vi tittar närmare på detta under nästa styrelsemöte. 

 

Nästa möte: 30/5 17.30 vid festplatsen. Fortsatt möte i Rosengården.  

 

/Camilla Helldén 

Till Nästa möte: Kolla med vänner och bekanta om volentärer till Gropafesten. 
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